
Tidplan, statlig utredning, motioner

Enligt kommunen så kommer tidplanen för genomförandeprojektet att förskjutas ungefär 1 år framåt. 

För Sörmjöles del innebär det att projektet, vid ett genomförande, pågår mellan 2021-2025 och för 
Norrmjöles del mellan 2024-2028. 

Detta beror bl a på att kommunen och Vakin behöver prioritera Täfteå-området efter branden i 
reningsverket där. Kommunen vill även invänta den statliga utredning som ska presenteras i slutet av maj 
2018. Utredningen informerar kontinuerligt via sin Facebook-sida. Ett troligt förslag som utredningen 
kommer att presentera är att kommunen inte ska behöva dra fram vatten och avlopp om enskilda 
lösningar uppfyller miljö- och hälsokraven. En avloppsdeklaration kan bli nödvändig.

Utöver det har en motion från KD inlämnats till riksdagen 2016-10-05 angående revidering av 
vattenlagstiftningen. 2018-03-26 inlämnades även en interpellation av Edward Riedl (M) till miljöminister 
Karolina Skog (Mp). Lyssna på interpellationsdebatten som ägde rum 2018-04-17.

Ett beslut om fastställande av verksamhetsområden kommer tidigast att tas under hösten 2018, så än 
finns det tid att påverka. VA i tiden kommer därför under våren, utöver våra regelbundna möten med 
kommunen, att informera på partigruppsmöten för att få så många beslutsfattare som möjligt att inse 
hur kostsam denna storskaliga VA-utbyggnad blir och hur liten miljönyttan blir.

http://www.sou.gov.se/?s=M+2017:02&limiter=
https://www.facebook.com/hallbaravattentjanster/
https://www.riksdagen.se/sv/dokument-lagar/dokument/motion/vattnets-kretslopp_H4023280
https://www.riksdagen.se/sv/dokument-lagar/dokument/interpellation/enskilda-avlopp_H510454
https://www.riksdagen.se/sv/webb-tv/video/interpellationsdebatt/enskilda-avlopp_H510454

